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 SE-BRM.0012.5.6.2024                  
 

 

PROTOKÓŁ Z POSIEDZENIA 

KOMISJI INFRASTRUKTURY, ROZWOJU I POLITYKI PRZESTRZENNEJ 

RADY MIASTA I GMINY KÓRNIK 

z dnia 22 sierpnia 2024 roku 

 

 
Posiedzenie Komisji Infrastruktury, Rozwoju i Polityki Przestrzennej Rady Miasta 

i Gminy Kórnik odbyło się 22 sierpnia 2024 roku, w godzinach 13.00 – 14.30, w sali 

posiedzeń ratusza bnińskiego oraz na terenie przejętym od KOWR przez gminę  

w Błażejewku.  

 

W spotkaniu uczestniczyło 16 członków Komisji. 

Obecni: 

1. Anna Maria Andrzejewska 

2. Krzysztof Bajoński 

3. Maciej Brylewski 

4. Michał Buchwald 

5. Wojciech Fieduk 

6. Jarosław Janowski 

7. Marta Kowalczyk 

8. Dorota Łuczak 

9. Robert Maliński 

10. Magdalena Pawlaczyk 

11. Jerzy Rozmiarek 

12. Małgorzata Skrzypczak 

13. Sebastian Stein 

14. Piotr Szczepaniak 

15. Helena Świdurska 

16. Jerzy Walczyk 

17. Adam Zydroń 
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W posiedzeniu wzięli także udział: wiceburmistrz Sebastian Wlazły, wiceburmistrz 

Bronisław Dominiak, kierownik Wydziału Planowania Przestrzennego Mariusz 

Stodolniak, zastępca kierownika Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Joanna 

Łuszczyk, kierownik Wydziału Eksploatacji Infrastruktury Technicznej Anna Borowiak, 

kierownik Wydziału Inwestycji Joanna Grzybowska oraz sołtys wsi Błażejewko Beata 

Pakuła. 

 

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad: 

Przewodniczący Komisji Adam Zydroń otworzył posiedzenie Komisji Infrastruktury, 

Rozwoju i Polityki Przestrzennej. Powitał zebranych. Komisja miała kworum i mogła 

podejmować prawomocne decyzje. Przypomniał, że uczestników spotkania 

obowiązuje Klauzula informacyjna w związku z rejestracją nagrań komisji Rady 

Miasta i Gminy Kórnik, a dokument stanowi załącznik do protokołu. 

Porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: 

a) wskazania wstępnego miejsca lokalizacji nowych przystanków komunikacyjnych 

w ciągu drogi gminnej nr 332010P ulicy Klonowej w rejonie skrzyżowania z dz. nr 

ewid. 105/6 w miejscowości Dachowa 

b) wyrażenia woli przejęcia od Powiatu Poznańskiego niektórych zadań publicznego 

zarządzania drogami powiatowymi 

4. Zapoznanie się z wykazem wniosków o ustalenie warunków zabudowy. 

5. Przedstawienie prezentacji pt. Ocena aktualności dokumentów planistycznych 

gminy Kórnik oraz analiza zmian w zagospodarowaniu przestrzennym. (punkt zdjęto 

z porządku obrad) 

6. Sprawy bieżące, wolne głosy i wnioski. 

a) zapoznanie się z pismami sołtysa wsi Czołowo przekazanymi do wiadomości 

Komisji, 

b) zapoznanie się z pismem sołtys wsi Błażejewko przekazanymi do wiadomości 

Komisji, 

c) zapoznanie się z pismem mieszkańców bloku w Kórniku (Bnin SKR), 

d) zapoznanie się z mailem ws. poprawy bezpieczeństwa w ciągu ul. Poznańskiej w 

Kamionkach,  
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e) zapoznanie się z wnioskiem o dodatkowe kursy autobusów, 

f) wizja lokalna - Oaza Błażejewko.  

7. Zakończenie posiedzenia. 

 

Ze względu na rozpoczęcie posiedzenia Komisji z godzinnym opóźnieniem 

(poprzednia Komisja zakończyła się o godz. 12:56) oraz zaplanowanym na godz. 

13:30 spotkaniem członków Komisji z dyrektorem KCRiS Oaza na terenie OAZY 

Błażejewko przewodniczący Komisji zaproponował zdjęcie z porządku obrad pkt 5. 

Głosowano w sprawie 

zdjęcia z porządku obrad pkt 5. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne 

ZA (12) 

Anna Maria Andrzejewska, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, Jarosław Janowski, 

Marta Kowalczyk, Dorota Łuczak, Robert Maliński, Jerzy Rozmiarek, Małgorzata 

Skrzypczak, Sebastian Stein, Helena Świdurska, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (5) 

Krzysztof Bajoński, Wojciech Fieduk, Magdalena Pawlaczyk, Piotr Szczepaniak, 

Jerzy Walczyk 

Radna Anna Maria Andrzejewska nie głosowała za pomocą systemu Esesja. 

 

Głosowano w sprawie 

przyjęcia porządku obrad ze zmianą 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne 

ZA (12) 

Anna Maria Andrzejewska, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, Jarosław Janowski, 

Marta Kowalczyk, Dorota Łuczak, Robert Maliński, Jerzy Rozmiarek, Małgorzata 

Skrzypczak, Sebastian Stein, Helena Świdurska, Adam Zydroń 
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PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (5) 

Krzysztof Bajoński, Wojciech Fieduk, Magdalena Pawlaczyk, Piotr Szczepaniak, 

Jerzy Walczyk 

Radna Anna Maria Andrzejewska nie głosowała za pomocą systemu Esesja. 

 

Przyjęty porządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: 

a) wskazania wstępnego miejsca lokalizacji nowych przystanków komunikacyjnych 

w ciągu drogi gminnej nr 332010P ulicy Klonowej w rejonie skrzyżowania z dz. nr 

ewid. 105/6 w miejscowości Dachowa 

b) wyrażenia woli przejęcia od Powiatu Poznańskiego niektórych zadań publicznego 

zarządzania drogami powiatowymi 

4. Zapoznanie się z wykazem wniosków o ustalenie warunków zabudowy. 

5. Sprawy bieżące, wolne głosy i wnioski. 

a) zapoznanie się z pismami sołtysa wsi Czołowo przekazanymi do wiadomości 

Komisji, 

b) zapoznanie się z pismem sołtys wsi Błażejewko przekazanymi do wiadomości 

Komisji, 

c) zapoznanie się z pismem mieszkańców bloku w Kórniku (Bnin SKR), 

d) zapoznanie się z mailem ws. poprawy bezpieczeństwa w ciągu ul. Poznańskiej w 

Kamionkach,  

e) zapoznanie się z wnioskiem o dodatkowe kursy autobusów, 

f) wizja lokalna - Oaza Błażejewko.  

6. Zakończenie posiedzenia. 

Do obradujących dołączył radny Krzysztof Bajoński. 

Od tego momentu w posiedzeniu uczestniczyło 13 członków Komisji. 
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2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

Nie zgłoszono uwag do projektu protokołu z dnia 20.06.2024r. (załącznik do 

protokołu). 

Głosowano w sprawie 

Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne 

ZA (13) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Jarosław Janowski, Marta Kowalczyk, Dorota Łuczak, Robert Maliński, Jerzy 

Rozmiarek, Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein, Helena Świdurska, Adam 

Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (4) 

Wojciech Fieduk, Magdalena Pawlaczyk, Piotr Szczepaniak, Jerzy Walczyk 

Radna Anna Maria Andrzejewska nie głosowała za pomocą systemu Esesja. 

 
Do obradujących dołączył radny Jerzy Walczyk. 

Od tego momentu w posiedzeniu uczestniczyło 14 członków Komisji. 

 
3. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: 

a) wskazania wstępnego miejsca lokalizacji nowych przystanków komunikacyjnych 

w ciągu drogi gminnej nr 332010P ulicy Klonowej w rejonie skrzyżowania z dz. nr 

ewid. 105/6 w miejscowości Dachowa 

Projekt uchwały stanowiący załącznik do protokołu przedstawił wiceburmistrz 

Sebastian Wlazły. 

Głosowano w sprawie 

wskazania wstępnego miejsca lokalizacji nowych przystanków komunikacyjnych 

w ciągu drogi gminnej nr 332010P ulicy Klonowej w rejonie skrzyżowania z dz. nr 

ewid. 105/6 w miejscowości Dachowa 

Wyniki głosowania 
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ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Jarosław Janowski, Marta Kowalczyk, Dorota Łuczak, Robert Maliński, Jerzy 

Rozmiarek, Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein, Helena Świdurska, Jerzy 

Walczyk, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Wojciech Fieduk, Magdalena Pawlaczyk, Piotr Szczepaniak 

Radna Anna Maria Andrzejewska nie głosowała za pomocą systemu Esesja. 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  

 

b) wyrażenia woli przejęcia od Powiatu Poznańskiego niektórych zadań publicznego 

zarządzania drogami powiatowymi 

 

Do obradujących dołączyli radni Wojciech Fieduk i Piotr Szczepaniak. 

Od tego momentu w posiedzeniu uczestniczyło 16 członków Komisji. 

 

Zapoznano się z projektem uchwały stanowiącym załącznik do protokołu. 

Głosowano w sprawie 

wyrażenia woli przejęcia od Powiatu Poznańskiego niektórych zadań publicznego 

zarządzania drogami powiatowymi 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (16) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Marta Kowalczyk, Dorota Łuczak, Robert 

Maliński, Jerzy Rozmiarek, Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein, Piotr 

Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Magdalena Pawlaczyk 

Radna Anna Maria Andrzejewska nie głosowała za pomocą systemu Esesja. 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  

 

4. Zapoznanie się z wykazem wniosków o ustalenie warunków zabudowy. 

Kierownik Mariusz Stodolniak omówił wnioski o ustalenie warunków zabudowy 

zamieszczone w wykazie.  

Zwrócono uwagę na wnioski dotyczące budowy: 

- budynku mieszkalno – usługowego w Borówcu, 

- ośmiu budynków mieszkalnych jednorodzinnych dwulokalowych wolnostojących w 

Skrzynkach,  

- budynku mieszkalno-usługowego (7 lokali mieszkalnych i 4 lokale usługowe) w 

Robakowie,  

- 2 budynków mieszkalnych jednorodzinnych dwulokalowych wolnostojących oraz 2 

budynków mieszkalnych jednorodzinnych dwulokalowych w zabudowie bliźniaczej w 

Borówcu. 

Kierownik Mariusz Stodolniak przedstawił wskazane zamierzenia inwestycyjne.  

 

5. Sprawy bieżące, wolne głosy i wnioski. 

a) zapoznanie się z pismami sołtysa wsi Czołowo przekazanymi do wiadomości 

Komisji 

Zapoznano się z pismami sołtysa wsi Czołowo przekazanymi do wiadomości Komisji 

oraz z odpowiedziami udzielonymi przez Urząd MiG. Pisma stanowią załączniki do 

protokołu.  

 

b) zapoznanie się z pismem sołtys wsi Błażejewko przekazanymi do wiadomości 

Komisji 

Zapoznano się z pismem z dnia 11.07.2024r. sołtys wsi Błażejewko stanowiącym 

załącznik do protokołu.  
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c) zapoznanie się z pismem mieszkańców bloku w Kórniku (Bnin SKR) 

Zapoznano się z pismem mieszkańców bloku w Kórniku (Bnin SKR) złożonym w dniu   

08.08.2024r. stanowiącym załącznik do protokołu.  

 

d) zapoznanie się z mailem ws. poprawy bezpieczeństwa w ciągu ul. Poznańskiej w 

Kamionkach 

Zapoznano się z mailem z dnia 17.08.2024r. ws. poprawy bezpieczeństwa w ciągu 

ul. Poznańskiej w Kamionkach (załącznik do protokołu).  

 

e)  zapoznanie się z wnioskiem o dodatkowe kursy autobusów  

Radna Helena Świdurska omówiła wniosek z dnia 19.08.2024r., który złożyła w 

sprawie  wprowadzenia dodatkowych kursów autobusów/busów z Kamionek do 

Kórnika oraz z Kórnika do Kamionek w weekendy oraz święta zwłaszcza w okresie 

wiosennym i letnim. Pismo stanowi załącznik do protokołu.  

Po zapoznaniu się z pismem radnej przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie 

wniosek: 

Głosowano w sprawie 

przekazanie wniosku radnej Heleny Świdurskiej do burmistrza, w celu udzielenia 

odpowiedzi 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (16) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Marta Kowalczyk, Dorota Łuczak, Robert 

Maliński, Jerzy Rozmiarek, Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein, Piotr 

Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Magdalena Pawlaczyk 

Ze względu na problemy techniczne radni nie głosowali za pomocą systemu Esesja.  

 



 
 

9 
 

Członkowie Komisji udali się do Błażejewka. 

 

f) wizja lokalna - Oaza Błażejewko.  

Odbyła się wizytacja terenu w Błażejewku przejętego od KOWR przez gminę 

podczas której dyrektor Wojciech Kiełbasiewicz i wiceburmistrz Sebastian Wlazły 

zapoznali radnych z dotychczas przeprowadzonymi inwestycjami 

i zamierzeniami inwestycyjnymi na przyszłość, zgodnie z koncepcją 

zagospodarowania tego terenu.  

Podczas wizytacji do członków Komisji dołączyli radny Adam Lewandowski, radna 

Danuta Paluszkiewicz oraz sołtys Błżejewka Beata Pakuła.  

 

7. Zakończenie posiedzenia. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad przewodniczący Adam Zydroń zakończył 

posiedzenie Komisji Infrastruktury, Rozwoju i Polityki Przestrzennej. 

 

 

                                                                   przewodniczący Komisji 

 

/-/ Adam Zydroń 

 

Protokołowała Joanna Grzegorowska 

 


